
Vragen van de SP aan burgemeester Broertjes over de zaak omtrent het Perronnetje 

Gezien alle ontwikkelingen rondom ijssalon het Perronnetje, heeft de SP de volgende vragen: 

1. Kan de burgemeester ons inzicht verschaffen in de ontwikkelingen en de 

betrokkenheid bij deze zaak? 

2. Ziet de burgemeester nog mogelijkheden om mevrouw Emanuels op enige manier te 

steunen? 

3. Kan het college zich uitspreken tegen de vervolging van mevrouw Emanuels? 

 


